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Parlamentul României
Senat

ÎNTREBARE

Adresată: Domnului Florian-Dorel BODOG, Ministru Ministerul Sănătății 
Domnului Liviu-Marian POP, Ministru Ministerul Educației 
Naționale

De către: Doamna Senator Silvia DINICĂ
Circumscripția electorală: nr 42, București
Grupul Parlamentar: USR
Ședința Senatului din data de: 18.12.2017
Obiectul întrebării: Copii alergici din România

Stimate Domnule Ministru,

Conform Asociației Mondiale de Alergologie, bolile alergice sunt în creștere și tind 
să capete proporții epidemice iar cei mai afectați sunt copii și adulții tineri.

Pentru a avea o imagine cât mai clară cu privire la aceată problemă cu care ne 
confruntăm ca societate, doresc să vă adresez următoarele întrebări:

1. Câți copii (2-18 ani) (la nivel național) sunt diagnosticați sau suspecți/în curs 
de diagnosticare cu dermatită atopică, alergii, intoleranțe, alimentare, 
respiratorii, medicamentoase, celiachie (intoleranță la gluten)? ■

2. Câți copii diagnosticați sau suspecți/în curs de diagnosticare cu dermatită 
atopica, alergii, intolerante, alimentare, respiratorii, medicamentoase, 
celiachie (intoleranță la gluten) sunt înscriși în învățământul preuniversitar, 
inclusiv gradinițe (stat/private), școli (stat/private), creșe (stat/private)? la 
nivel național (vârsta 2-18 ani). Căți au fost refuzați la înscrierea în grădinițe 
și creșe, fie de stat sau private?

3. Copii diagnosticați sau suspecți/în curs de diagnosticare cu dermatită atopică, 
alergii/intoleranțe alimentare, celiachie (intoleranță la gluten) în baza cărui 
cadru legislativ beneficiază de un meniu adecvat interdicției alimentare în 
creșe/grădinițe/ școli de stat/private?

Doresc să vă asigur de întreaga mea disponibilitate la dialog și colaborare.

Solicit răspuns scris. 
Data
18.12.2017

Senator, Silvia Monica Dinică


